
ZÁPISNICA  č.15/2012 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 17.1.2012  o 19.00 hod. 
 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

                  

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

5. VZN č.2/2012 Obce Kovarce o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na nákup potravín, o výške príspevku 

na úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni 

6. Dodatok č.2 VZN č.3/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území Obce Kovarce 

7. Diskusia 

8. Návrh uznesení 

9. Záver 

 

Na začiatku zasadnutia obecného zastupiteľstva požiadala o slovo hlavná kontrolórka obce Kovarce  

p.Jolana Globanová, ktorá  zaželala  poslancom obecného zastupiteľstva do nového roku všetko 

najlepšie.   

 

1. Otvorenie  

Mimoriadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle zákona SNR 

č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení § 12 odst. 1 - starostka obce Mgr. Helena Paučírová. Konštatovala, 

že mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 5 poslancov (neprítomní – 

ospravedlnení: p.Peter Sivák a p.Jozef Kapusta;  Ing.Andrej Čopík ospravedlnil svoj neskorší príchod 

na  zasadnutie OZ z dôvodu neodkladných pracovných povinností, príchod na OZ o 19,10 hod. – bod 

č. 5), neospravedlnená: Bc.Zuzana Erdélyiová), čo je nadpolovičná väčšina, takže obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

2. Schválenie programu mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Starostka požiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu mimoriadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktorý dostali spolu s pozvánkou.   Poslanci nemali k predloženému návrhu programu 

žiadne doplňujúce návrhy ani pripomienky.  

Starostka obce informovala poslancov, že dňa – 17. januára 2012 bol na Obecný úrad  Kovarce 

doručený „List nespokojných občanov“, ktorý sa týka zámeru vybudovania pohostinstva v priestoroch 

PONK – p. Chaternuch. Jeho kópia bola poslancom poskytnutá na začiatku zasadnutia. Na základe 

toho starostka obce  navrhla, aby bol program  mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

upravený nasledovne: 

1. Zmena programu mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach: 

a) doplnenie nového bodu programu č. 7 – Rôzne 

b) doplnenie nového písmena programu v bode 7 – a) List nespokojných občanov 

c) pôvodne označené body programu č. 7-9 označiť ako body  č. 8-10. 

Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za zmenu programu mimoriadneho zasadnutia OZ 

tak, ako ju navrhla: 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
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Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo zmenu programu mimoriadneho zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Kovarciach a) doplnenie nového bodu programu č.7 – Rôzne, b) doplnenie nového 

písmena programu v bode 7 – a) List nespokojných občanov, c) pôvodne označené body programu 

č.7-9 označiť ako body č.8-10. 

 

UPRAVENÝ  PROGRAM  ZASADNUTIA: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

5. VZN č.2/2012 Obce Kovarce o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, o výške príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov na nákup potravín, o výške príspevku na úhradu režijných 

nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni 

6. Dodatok č.2 VZN č.3/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 

školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území Obce Kovarce 

7. Rôzne 

      a) List nespokojných občanov 

8. Diskusia 

9. Návrh uznesení 

10. Záver 

 

Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie upraveného programu mimoriadneho 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach: 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo upravený program mimoriadneho zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Kovarciach dňa 17.januára 2012. 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

Pre vypracovanie návrhu uznesení z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce 

navrhla komisiu v zložení: p.Janka Psicová, p.Marián Patrovič a Bc. Martin Vinkler. Starostka 

požiadala poslancov o hlasovanie za zloženie komisie pre vypracovanie návrhu uznesení 

z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva : 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo návrhovú komisiu v zložení: p.Janka Psicová, p.Marián Patrovič 

a Bc.Martin Vinkler. 

 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: Ing.Rudolf Kováčik a p.Oto Vrbjar. Za 

zapisovateľku mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva určila p.Renátu Šišmičovú, 

pracovníčku Obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice poslancov Ing.Rudolfa 

Kováčika a p.Ota Vrbjara  a určenie zapisovateľky zápisnice p.Renáty Šišmičovej. 

 

5. VZN č.2/2012 Obce Kovarce o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na nákup potravín, o výške príspevku na úhradu režijných 

nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni 
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Návrh VZN č.2/2012 obdržal každý poslanec spolu s pozvánkou. Starostka obce oboznámila 

poslancov so zákonom NR SR č. 390/2011 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 317/2009 Z.z. 

o pedagogických zamestnancoch a odborných zamestnancoch a súčasne ich informovala o tom, že 

v Článku  V  tohto zákona sú uvedené zmeny a doplnenia  zákona č. 245/2008 Z.z. o výchove 

a vzdelávaní (školský zákon) nasledovne: 

- v § 28 sa vypúšťa odsek 6, ktorým bolo zrušené obmedzenie výšky finančného príspevku, 

ktorý uhrádza zákonný zástupca dieťaťa mesačne  na čiastočnú úhradu výdavkov materskej 

školy; 

- v § 114 sa vypúšťa odsek 7, ktorým bolo zrušené obmedzenie výšky finančného príspevku, 

ktorý uhrádza zákonný zástupca žiaka mesačne  na čiastočnú úhradu nákladov spojených 

s činnosťou školského klubu detí zriadeného obcou; 

- v § 140 sa zmenilo znenie odseku 9 a  10. Na základe tejto zmeny  obec alebo samosprávny 

kraj, ktorý je zriaďovateľom školskej jedálne určuje výšku príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na nákup potravín, ale môže určiť aj výšku príspevku na režijné náklady.  

Starostka obce ďalej uviedla, že nakoľko sa jedná o dôležité  zmeny v zákone č. 245/2008 Z.z. 

o výchove a vzdelávaní (školský zákon) napr. vypustenie obmedzenia výšky príspevkov zákonných 

zástupcov, ktoré boli uvedené aj v pôvodnom VZN č. 3/2008 o výške príspevku za pobyt dieťaťa 

v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni zo dňa 18. 

augusta 2008 v znení Dodatku č. 1 a Dodatku č. 2,  bolo pripravené nové VZN č. 2/20102 Obce 

Kovarce o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosti školského klubu detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na nákup 

potravín, o výške príspevku na úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni, 

ktoré nahradí doteraz platné VZN č. 3/2008.  

Ďalej uviedla, že náklady na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov 

a príspevok zákonného zástupcu dieťaťa MŠ Kovarce a žiaka   ZŠ Kovarce sú zaradené v 1. 

finančnom pásme. Pri započítaní výšky príspevku na úhradu režijných nákladov predstavuje spolu  

výška príspevku od zákonného zástupcu dieťaťa MŠ a alebo od zákonného zástupcu žiaka ZŠ na 

úrovni 2. finančného pásma nákladov na nákup potravín. Starostka ďalej pre porovnanie uviedla, že 

napr. náklady na nákup potravín na jedno jedlo pre dieťa v MŠ Oponice a žiaka ZŠ Oponice má obec 

Oponice  zaradené už dlhšiu dobu až do 3. finančného pásma, čo platí aj pre MŠ Súlovce, pretože aj 

táto odoberá stravu z jedálne MŠ Oponice.  

Starostka obce požiadala poslancov o otázky týkajúce sa  VZN č. 2/2012. Poslanci nemali 

k predloženému návrhu VZN č. 2/2012 žiadne otázky. Starostka obce požiadala poslancov 

o hlasovanie za vydanie VZN č. 2/20111 Obce Kovarce o výške príspevku za pobyt dieťaťa 

v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na nákup potravín, o výške príspevku na úhradu 

režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni.  

Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach  sa uznieslo na vydaní VZN č.2/2012 Obce Kovarce o výške 

príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosti školského klubu detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na nákup potravín, 

o výške príspevku na úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni. 

 

6. Dodatok č.2 VZN č.3/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 

školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území Obce Kovarce 
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Návrh Dodatku č.2 k VZN č.3/2010 obdržal každý poslanec spolu s pozvánkou. Starostka obce 

oboznámila poslancov  s návrhom rozpočtu Materskej školy, Kovarce 450, s jeho príjmovou 

a výdavkovou časťou a taktiež ich oboznámila s návrhom rozpočtu na originálne kompetencie  

(školská jedáleň a ŠKD) – Základnej školy, Kovarce 163. Poslancom tiež vysvetlila, že základná škola 

dostáva finančné prostriedky na prenesený výkon štátnej správy – normatívne finančné  

prostriedky  (mzdy, odvody a prevádzka základnej školy) z MŠ SR prostredníctvom KŠÚ a  obec jej 

poskytuje finančné prostriedky na originálne kompetencie (mzdy, odvody a prevádzka ŠJ, ŠKD). 

Príjmová časť rozpočtu základnej školy pozostáva okrem  normatívnych finančných prostriedkov aj z 

 nenormatívnych finančných prostriedkov, to je príspevok na vzdelávacie poukazy (mimoškolská 

činnosť)  a príspevok na dopravné a Ministerstvo kultúry SR im poskytuje tiež príspevok na kultúrne 

poukazy. Tento príspevok bol doteraz poukazovaný základnej škole prostredníctvom obce, obec 

uzatvárala s MK SR zmluvu na poskytnutie tohto príspevku pre ZŠ. Tento rok  ho ministerstvo 

poukazuje už priamo škole. 

Poslanec - p.Marián Patrovič sa informoval či oproti minulému roku je navýšený rozpočet na 

originálne kompetencie.   

Starostka odpovedala, že nie. Nakoľko sa od 1. januára 2012 upravil – znížil  obciam podiel na výnose 

dane z príjmov FO  zo 70,3 % na 65,4 %  nie je podľa prognózy MF SR predpoklad, že by boli 

obciam poskytnuté podielové dane vo vyššej výške, ako v roku 2011. Skôr je predpoklad, že obce 

budú mať príjem z podielu daní z príjmov FO v roku 2012 ešte nižšie ako v roku 2011. Starostka  

ďalej uviedla, že tak ako prognóza príjmov pre obce a mestá  z MF SR nie je konečná (MF SR ju 

každoročne od roku 2009  upravuje-znižuje), ani výška príspevku  obce na  originálne kompetencie 

uvedená v dodatku nemusí byť konečná. Ak  štát v priebehu roka bude  obciam a mestám  znovu 

upravovať-krátiť  výšku príspevku, ktorý im poskytne vo forme podielových daní, nebude môcť ani 

obec poskytovať na originálne kompetencie finančné prostriedky v takej výške, ako sú uvedené 

v dodatku a poslanci budú musieť výšku finančných prostriedkov na originálne kompetencie 

prehodnotiť a upraviť.  

Starostka obce požiadala poslancov o ďalšie otázky týkajúce sa Dodatku č. 2 VZN č. 3/2010. Poslanci 

nemali žiadne doplňujúce otázky týkajúce sa dodatku. Starostka  obce požiadala poslancov 

o hlasovanie za vydanie Dodatku č. 2 VZN č. 3/2010: 

Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach  sa uznieslo na vydaní Dodatku č.2 VZN č.3/2010 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území 

Obce Kovarce. 

 

7. Rôzne  

a) List nespokojných občanov 

Dňa 17. januára 2012  bol na obecný úrad doručený  list nespokojných občanov. Kópiu tohto listu 

odovzdala poslancom zapisovateľka p. Renáta Šišmičová.  V liste vyjadrujú  nespokojní občania 

nesúhlas s vybudovaním pohostinstva v priestoroch PONK – p.Chaternuch a žiadajú starostku obce, 

aby to riešila na zasadnutí  obecného zastupiteľstva. 

Starostka obce ďalej informovala poslancov o tom, že sa telefonicky informovala u Ing. Igazovej z 

RÚVZ v Topoľčanoch, či je u nich vedená žiadosť na otvorenie pohostinstva v priestoroch 

spoločnosti PONK, s.r.o, ktorej vlastníkom je p. Chaternuch. Ing. Igazová ju informovala, že 

neevidujú žiadnu písomnú žiadosť o vydanie záväzného stanoviska k otvoreniu prevádzky 

pohostinstva v týchto priestoroch, kolegyne ju však informovali, že na podmienky vydania stanoviska 

sa tam už bol niekto osobne informovať, ale žiadosť doteraz nedoručil. Bez vydania záväzného 

stanoviska však otvorenie prevádzky nie je možné.  Starostka obce  ďalej informovala prítomných, že 

v LV je budova zapísaná ako budova obchodu a služieb. Na obecný úrad tiež nebolo doručené žiadne 

oznámenie týkajúce sa zriadenia prevádzky pohostinstva. Niektorí občania sa  jej pýtali, či  v zadnej 

časti budovy bude zriadená opravovňa automobilov.  Ani   takéto overené informácie ona nemá, nikto  



- 5 - 

 

sa doteraz neprišiel  na obecný úrad informovať na podmienky otvorenia prevádzky poskytujúcej  

takýto druh služieb. 

Starostka obce požiadala poslancov o vyjadrenie k listu nespokojných občanov. V diskusií vystúpili 

viacerí poslanci: 

Poslanec - p.Marián Patrovič – uviedol,  že autoservis určite v tejto budove nebude, nakoľko výška 

priestorov nespĺňa podmienky. 

Poslanec Ing.Rudolf Kováčik –  uviedol, že sa  informoval u p. Chaternucha st. vo veci riešenia 

vonkajšieho vzhľadu prednej časti budovy (úprava fasády), ktorý prisľúbil, že upraví vonkajší vzhľad 

budovy a   úpravu fasády t.č. aj  vykonáva. Ďalej uviedol, že  počul, že v budove má byť zriadená  

krčma a umiestnené  výherné hracie zariadenia. 

Starostka obce zdôraznila, že podnikatelia, ktorí majú záujem vykonávať na území obce akúkoľvek 

podnikateľskú  činnosť, mali by sa dopredu  informovať, aké podmienky musia pre konkrétny druh 

činnosti spĺňať. K tomuto názoru sa pripojil aj poslanec p.Marián Patrovič. 

Poslanec Ing.Rudolf Kováčik – uviedol, že  niektorí podnikatelia si dokážu žiaľ vybaviť všetky 

potrebné povolenia, aby mohli  vykonávať činnosť,  o ktorú majú záujem a v tejto súvislosti poukázal 

na bývalý prenájom kultúrneho domu p.Štefkovičom. Zdôraznil, že podnikatelia by mali rešpektovať 

zákony  a nariadenia obce a rozhodnutia obecného zastupiteľstva. 

Poslanec p.Oto Vrbjar – sa informoval, či obec môže tento podnikateľský zámer ovplyvniť. 

Starostka obce  vysvetlila, že obec nemôže nikomu brániť v podnikateľskej činnosti ani ju 

obmedzovať, pokiaľ táto činnosť nie je v rozpore so zákonom.  Záväzné stanovisko k spôsobu 

využitia  stavby, resp. k vydaniu povolenia k zmene využitia stavby, ktoré vydáva stavebný úrad,  

dáva RÚVZ a tento dáva aj súhlas k otvoreniu prevádzky. Bez súhlasu RÚVZ nie je možné prevádzku 

otvoriť a prevádzkovať.  Obec sa vyjadruje k otváracím a zatváracím hodinám. Môže vydať VZN 

o stanovení otváracích a zatváracích hodín v prevádzkach, ktoré poskytujú občerstvenie (pohostinstvá, 

reštaurácie) a pokiaľ by chcel majiteľ resp. prevádzkovateľ mať v individuálnych prípadoch otvorené 

dlhšie, musí požiadať obec o povolenie. V prípadoch, že sa v pohostinských a reštauračných 

zariadeniach realizujú zábavy,  obec má  túto skutočnosť hlásiť na Obvodnom oddelení  PZ 

v Topoľčanoch. 

Poslanec Bc.Martin Vinkler – uviedol, že z obsahu doručeného listu nie je možné obecným 

zastupiteľstvom nič rozhodnúť, v liste je spomenutý len zámer vybudovať pohostinstvo. 

Po ukončení rozpravy k Listu nespokojných občanov starostka obce navrhla, aby   „List nespokojných 

občanov“ vzalo obecné zastupiteľstvo na vedomie.  Poslanci súhlasili s predloženým návrhom.  

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie list nespokojných občanov týkajúci sa 

zámeru vybudovania pohostinstva v priestoroch PONK – p.Chaternuch.  

 

8. Diskusia 

Poslanec p.Oto Vrbjar – sa informoval, či bola na obecný úrad doručená  ponuka na kúpu hasičskej 

AVIE.  

 

Starostka odpovedala, že nie a poznamenala, že na konci roka nie je finančná situácia väčšiny obcí 

dobrá, takže musia dobre zvažovať na čo finančné prostriedky použijú.  

V tomto bode programu starostka obce informovala: 

- V súčasnosti  začala KES Košice  spracovávať  projekty pre stavebné konanie rekonštrukciu 

kultúrneho domu – zateplenie obvodového plášťa budovy, zateplenie strechy, výmena okien, 

dverí, rekonštrukcia vykurovacieho systému, výmena osvetlenia. Zmluvy o spolupráci medzi 

MH SR a obcou by mali byť uzatvorené do konca januára, resp. začiatkom februára. Verejné 

obstarávanie na výber dodávateľa bude robiť investor. Obec bude vybavovať stavebné 

povolenie na tieto práce. Podľa informácie riaditeľa SIEA obec sa musí zmluvne zaviazať, že 

do sedem rokov od ukončenia prác neodpredá budovu kultúrneho domu ani ju nedá do nájmu. 

- PE – Kovarce, IBV, TS, NNK – starostka obce informovala poslancov, že SPP Distribúcia 

Nitra nesúhlasil s umiestnením novej TS na tom mieste ako bolo pôvodne  

-  
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projektované, lebo bola naplánovaná v blízkosti vedenia plynu, preto žiada  premiestniť ju na iné 

miesto. Pracovníci SPP už vytýčili vedenie plynu na tejto časti obce, kde sa má realizovať 

výstavba novej TS. Projektant Ing. Jozef Hajn  pripraví novú situáciu umiestnenia novej TS 

a následne musí  geodet zhotoviť nový geometrický plán na oddelenie pozemku -  parcely, na 

ktorej bude  umiestnená  nová TS. O ďalšom postupe bude starostka poslancov informovať. 

- Žiadosť na Environmentálny fond  – starostka obce informovala poslancov, že na základe 

výzvy Environmentálneho fondu bola  doplniť žiadosť pre poskytnutie podpory formou 

dotácie na výstavbu verejnej  kanalizácie pre rok 2012.  

- „Kanalizácia Kovarce – mechanické predčistenie, hrubé hrablice“ – starostka obce 

informovala poslancov,  že územné konanie vo veci zmeny stavby verejnej kanalizácie bolo 

uskutočnené a  podala žiadosť o vydanie stavebného povolenia na zmenu stavby – umiestnenie 

mechanických hrablíc na hrubé nečistoty. Vybavila už všetky stanoviska orgánov 

a organizácii, ktoré sa vyjadrujú k vydaniu stavebného povolenia. Pokiaľ Environmentálny 

fond poskytne obci pre rok 2012 finančné prostriedky formou dotácie na ďalšie budovanie 

verejnej kanalizácie,  požiada o zmenu časti ich využitia na vybudovanie týchto hrablíc, aby sa 

tak zabránilo častému poškodzovaniu čerpadiel na ČS 1 hrubými nečistotami, ktoré sú 

vhadzované do kanalizácie. 

- Pozemok pod Pamätníkom padlých hrdinov a pod  Krížom pri Pamätníku  padlých hrdinov  – 

starostka informovala poslancov, že tento  je vo vlastníctve bratov Ľubomíra a Miloša 

Rybanských. Títo prejavili ochotu darovať tú časť pozemku, ktorá sa nachádza pod 

Pamätníkom padlých hrdinov  a pod Krížom a v ich blízkom okolí obci.  Starostka ďalej 

uviedla, že ju navštívil reštaurátor – p. Mikuláš, ktorý reštauruje Kríž a informoval ju, že časť 

pätky – podstavca  Kríža je prerastená koreňmi zo smreka, ktorý tu rastie. Keď budú chcieť 

vybrať zo zeme  pätku – podstavec  hrozí nebezpečenstvo, že smrek spadne a poškodí  

Pamätník padlých hrdinov a priľahlé nehnuteľnosti. Bez odstránenia smreka nie je možné 

vybrať zo zeme podstavec z kríža. Preto sa obracia na obec so žiadosťou o vydanie 

rozhodnutia na výrub smreku. Taktiež starostku informoval, že kríž má väčšiu historickú 

hodnotu ako predpokladal, že pochádza z 18. storočia (presný rok je uvedený práve na pätke 

kríža v zemi) a nie z 19 storočia.  Starostka uviedla, že p. Miloš Rybanský a jeho brat Ľubomír 

súhlasia s výrubom dreviny – smreku na pozemku, ktorý je v ich vlastníctve. Po zreštaurovaní 

kríža by bol tento premiestnení bližšie k Pamätníku padlých hrdinov a okolie by bolo 

primerane upravené zeleňou a dlažbou. 

- Stavba rozhľadne na vrchole Veľký Tribeč – starostka obce informovala poslancov, že bude 

zvolané stretnutie zástupcov obcí, ktoré mali záujem vstúpiť do Združenia obcí „Veľký 

Tribeč“, a ktoré bude vytvorené pre účel vybudovania rozhľadne na vrchu Veľký Tribeč. 

Všetci zástupcovia obcí, ktoré vstupujú do združenia obcí  majú záujem, aby finančné 

prostriedky na vybudovanie rozhľadne boli žiadané  na základe vydaných výziev, napr. 

z fondov Európskej únie. 

- Starostka obce informovala v súvislosti s poškodeným – odpíleným zábradlím na parkovisku 

pred farmou výkrmu ošípaných (o poškodení zábradlia informoval  vedúci farmy Ing. Richter), 

ktorého vlastníkom je Liaharenský podnik Nitra,  že sa bola  informovať u Ing. Zacharovej na 

Obvodnom úrade ŽP v Topoľčanoch vo veci legálneho využitia časti  Cintorínskeho potoka 

pre potreby vybudovania  dráhy  pre terénne motocykle a štvorkolky. V tomto bode vystúpil aj 

poslanec p.Marián Patrovič, ktorý uviedol, že v minulosti združenie motorkárov využívalo 

časť cintorínskeho potoka, kde mohlo jazdiť. On bol zástupca združenia a bol za všetko 

zodpovedný a dokonca, keď sa občania  sťažovali, že  niekto prešiel motocyklom po obci  on,  

ako zodpovedný bol ihneď predvolávaný na políciu v Topoľčanoch. Preto  od takéhoto  

využitia pozemku združenie odstúpilo. 

- Starostka obce predniesla návrh vybudovať bicyklovú dráhu pre deti a mládež pri rieke Nitre. 

Ďalej uviedla, v tejto vecí osloví vedenie Povodia Hornej Nitry a požiada ich  
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      o vyjadrenie k využitiu  pozemku pred ČOV na tento účel.  Poprosila poslancov o pomoc  

      a návrhy pri budovaní.  

- Poslanec  pán Marián Patrovič navrhol osloviť niekoho, kto má skúsenosti  v tejto oblasti, aby 

sa prekážky neurobili nebezpečné.  

- Poslanec  Bc.Martin Vinkler navrhol vypracovať projekt na rozloženie zeminy. 

 

9. Návrh uznesení 

Návrhová komisia spracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol hovorca 

návrhovej komisie poslanec p.Marián Patrovič. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu uznesení. Poslanci 

nemali žiadne pripomienky ani doplnky k predloženému návrhu uznesení. Starostka  

obce požiadala poslancov o hlasovanie za návrh uznesení z mimoriadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva: 

Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

7. Záver 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová poďakovala poslancom za účasť a mimoriadne zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

V Kovarciach, dňa 17.1.2012  o 20.30 hod. 

 

Overovatelia :    Ing.Rudolf Kováčik 

 

               p.Oto Vrbjar 

 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                              Mgr. Helena Paučírová 

                                                                                                              starostka obce Kovarce 

 

 

 

 

 


